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REPUBLIKA  HRVATSKA 

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 

 
KLASA: 021-05/21-01/3 

URBROJ: 238/27-04-01/02-21-4 

Samobor, 18.06.2021. 

 

 

ZAPISNIK 

s konstituirajuće sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 18. 

lipnja 2021. godine u prostorijama Centra za mlade „Bunker“ 
 

Započeto u 14.00 sati. 

 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI:  Luka Bišćan, Davor Daničić, Nika Fleiss, Irena Franceković, Goran 

Gorše, Maja Gračanin, Ivan Horvat, Sanja Horvat Iveković, Matija Hržić, Đurđica Jančekić, 

Martin Komes, Tatijana Lenart, Marija Lindić, Darko Lisec, Željko Mataušić, Marko 

Matijaščić, Denis Meczner, Marko Požgaj, Stjepan Razum, Željko Stanec, Miran Šoić 

 

 

PROČELNICA: Valentina Horvat 

 

 

OSTALI: 

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

- Darko Župančić, predsjednik Gradskog izbornog povjerenstva 

- Željko Radovanić, Marinko Džepina, Davor Bošković, Zvonko Župančić, Juro Horvat, 

pročelnici Grada Samobora 

- Tamara Mekinjić, unutarnja revizorica 

- Petra Aralica, voditeljica Referade za odnose s javnošću i informatičke poslove u 

Upravnom odjelu za opće pravne i tehničke poslove 

- Mirna Sokolić, viša stručna suradnica za odnose s javnošću, medije i protokol u Upravnom 

odjelu za opće pravne i tehničke poslove 

- Sabina Čaušević - referentica za opće poslove u Upravnom odjelu za opće pravne i tehničke 

poslove 

- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i 

tehničke poslove 

 

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

 

 

ZAPISNIČARKA: Nada Gorišek 
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VALENTINA HORVAT – Dobar dan svima, evo, tri minute do dva, a vidim da ste 

svi prisutni pa ako se slažete možemo početi da ne sjedimo tu u tišini još tri minute. 

Otvaram konstituirajuću sjednicu. 

Molim Himnu da se pusti. 

 

HIMNA "Lijepa naša domovino" 

 

Molim minutu šutnje za sve poginule hrvatske branitelje. 

 

Slava im. 

 

VALENTINA HORVAT - Pozdravljam sve nazočne, gradonačelnicu Grada 

Samobora, zamjenika gradonačelnice Petra Burića, gosp. Darka Župančića, predsjednika 

Gradskog izbornog povjerenstva Grada Samobora, pročelnike upravnih odjela Grada 

Samobora, te prisutne medije. 

 

Ja sam Valentina Horvat, pročelnica Upravnog odjela za opće pravne i tehničke poslove 

u Gradu Samoboru i sukladno članku 87. Zakona o lokalnim izborima ovlaštena sam za 

sazivanje, konstituiranje i vođenje ove sjednice do izbora privremenog predsjednika.  

  

 Molim gosp. Igora Rizmanovskog, voditelja Referada za opće poslove i poslove 

Gradskog vijeća  da prozivkom vijećnika utvrdi postoji li kvorum na sjednici. 

 

IGOR RIZMANOVSKI – Pristupamo utvrđivanju kvoruma na konstituirajućoj 

sjednici prozivkom vijećnika. 

 

VALENTINA HORVAT – Konstatiram da je od 21 vijećnik nazočan 21 vijećnik, te 

da postoji kvorum za donošenje pravovaljanih odluka.  

S obzirom na postojanje kvoruma, konstatiram da su ispunjeni uvjeti za konstituiranje 

Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

Za sjednicu predlažem sljedeći  

 

DNEVNI RED 

 

1. Izbor Mandatne komisije 

2. Izvješće Mandatne komisije i verifikacija mandata, 

- Utvrđivanje člana predstavničkog tijela koji će predsjedavati sjednicom do izbora 

predsjednika 

- Svečana prisega članova predstavničkog tijela 

3. Izbor Odbora za izbor i imenovanja 

4. Izbor predsjednika i potpredsjednika Gradskog vijeća. 

 

O ovom dnevnom redu se ne glasa. 

Nakon izbora predsjednika moguće je da nastavite sjednicu po dopunjenom dnevnom 

redu, a dopunu mogu predložiti predsjednik Vijeća ili najmanje 1/3 vijećnika. 

 

 

 Prelazimo na rad po utvrđenom Dnevnom redu. 
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AD1.) 

 VALENTINA HORVAT - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda – Izbor Mandatne 

komisije. 

 Sukladno članku 39. Statuta Grada Samobora i članku 6. Poslovnika Gradskog vijeća 

Grada Samobora, Gradsko vijeće bira Mandatnu komisiju na konstituirajućoj sjednici na 

prijedlog privremenog predsjednika ili najmanje 1/3 vijećnika. 

 Mandatna komisija radno je tijelo Gradskog vijeća i ima predsjednika i dva člana, a 

sastav radnih tijela u pravilu odgovara stranačkoj strukturi Gradskog vijeća. 

 

 Da li ovlašteni predlagatelji imaju prijedlog za članove Mandatne komisije te prijedlog 

molim u pisanom obliku? 

 

 Gosp. Meczner prilaže prijedlog u pisanom obliku. 

 Gđa Sanja Horvat Iveković prilaže prijedlog u pisanom obliku 

 

 VALENTINA HORVAT – Dakle, ovlašteni predlagatelji ispred 1/3 vijećnika 

potpisano predaju sljedeći prijedlog: 

Ispred kandidacijske liste stranke Fokus predlažu: Luku Bišćana, Martina Komesa i 

Mirana Šoića. 

Također, izabrani gradski vijećnici, potpisani prijedlog od strane jedanaest vijećnika 

predlažu: Ivana Horvata za predsjednika, Mirana Šoića i Maju Gračanin. 

Po redu pristiglosti daju se prijedlozi na glasovanje. 

Ispred kandidacijske liste stranke Fokus predlaže se: Luka Bišćan, Martin Komes i 

Miran Šoić. 

Ispred jedanaest vijećnika predlaže se: Ivan Horvat, Miran Šoić i Maja Grčanin. 

 

Otvaram raspravu po točki dnevnog reda. 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje pristigle prijedloge po 

redoslijedu. 

Prvi prijedlog ispred stranke Fokus za predsjednika Luka Bišćan, član Martin Komes i 

član Miran Šoić. 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora s 8 „za“, 11 

„protiv“ i 2 „suzdržan“ nije prihvatilo prijedlog stranke Fokus, odnosno navedeni 

prijedlog nije dobio dovoljan broj glasova. 

 

Drugi prijedlog od strane ostalih vijećnika, predsjednik Ivan Horvat, član Miran Šoić i 

članica Maja Gračanin.   

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (11 

„za“ i 10 „suzdržan) donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

U Mandatnu komisiju Gradskog vijeća Grada Samobora, za mandatno razdoblje 

Gradskog vijeća izabrani su: 

1. Ivan Horvat, za predsjednika 

2. Miran Šoić, za člana 

3. Maja Gračanin, za članicu 
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II. 

 Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim 

vijestima Grada Samobora. 

 

 

AD2.) 

 VALENTINA HORVAT - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda – Izvješće 

Mandatne komisije i verifikacija mandata. 

 Da li je potrebno dati stanku za pripremu Mandatnoj komisiji? 

 Pozivam predsjednika Mandatne komisije gosp. Ivana Horvat da podnese Izvješće o 

provedenim izborima za Gradsko vijeće, izabranim vijećnicima, podnesenim ostavkama, 

mirovanju mandata i zamjenicima vijećnika. 

 

 IVAN HORVAT – Mandatna komisija u sastavu kako je bilo ranije izneseno podnosi 

sljedeće 

IZVJEŠĆE 

 

I. 

 Na lokalnim izborima održanim dana 16. svibnja 2021. godine u Gradsko vijeće Grada 

Samobora izabrani su sljedeći gradski vijećnici: 

 

1. ŽELJKO STANEC 

2. SANJA HORVAT IVEKOVIĆ 

3. ŽELJKO MATAUŠIĆ 

4. MIRAN ŠOIĆ 

5. IVAN HORVAT 

6. MAJA GRAČANIN 

7. MARIJA LINDIĆ 

8. DARKO LISEC 

9. ĐURĐICA JANČIKIĆ 

10. DAVOR DANIČIĆ 

11. MARTIN KOMES 

12. LUKA BIŠĆAN 

13. DENIS MECZNER 

14. MARKO MATIJAŠČIĆ 

15. MARKO POŽGAJ 

16. TATIJANA LENART 

17. GORAN GORŠE 

18. STJEPAN RAZUM 

19. NIKA FLEISS 

20. MATIJA HRŽIĆ 

21. IRENA FRANCEKOVIĆ 
 

II. 

 Petri Škrobot i Petru Buriću izabranima s kandidacijske liste FOKUS mandat se stavlja 

u mirovanje po sili zakona, iz razloga što su izabrani za gradonačelnicu i zamjenika 

gradonačelnika Grada Samobora, te ih zamjenjuju Martin Komes i Luka Bišćan, neizabrani 

kandidati s kandidacijske liste FOKUS. 
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III. 

 Ovo izvješće stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 

Grada Samobora. 

  

VALENTINA HORVAT - Ovim izvješćem Mandatne komisije utvrđen je sastav 

Gradskog vijeća Grada Samobora. Svim vijećnicima čestitam i želim im puno uspjeha u 

narednom mandatu. 

Otvaram podtočku - Utvrđivanje člana Gradskog vijeća koji će predsjedavati 

sjednicom do izbora predsjednika. 

Molim predsjednika Mandatne komisije gosp. Ivana Horvata da utvrdi koji je prvi 

izabrani član s kandidacijske liste koja je dobila najveći broj glasova, a kako bi isti 

predsjedavao sjednicom do izbora predsjednika. 

 

IVAN HORVAT - Željko Stanec je prvi izabrani član s kandidacijske liste koja je 

dobila najveći broj glasova, i slijedom toga predsjedava sjednicom do izbora predsjednika. 

 Čestitam. 

 

VALENTINA HORVAT - Molim gosp. Željka Staneca da nastavi s vođenjem 

sjednice. 

 

 

ZAPISNIČARKA       PROČELNICA 

Nada Gorišek        Valentina Horvat, dipl. iur. 

 

 

 

 

ŽELJKO STANEC - Poštovane dame i gospodo vijećnici, pročelnici, dragi gosti, sve 

vas pozdravljam i nastavljam s vođenjem konstituirajuće sjednice Gradskog vijeća. 

 

Otvaram podtočku - Svečana prisega članova Gradskog vijeća. 

 

VALENTINA HORVAT – Evo, kratke upute oko davanja prisege. Privremeni 

predsjednik najprije izgovara tekst prisege, nakon čega ćete biti prozvani po redu ustajete i 

izgovarate: „Prisežem“. 

 Potom ćete potpisati tekst prisege koji se nalazi ispred vas na klupi i na kraju sjednice 

vratiti nam potpisane prisege. 

 

ŽELJKO STANEC - Pristupam čitanju teksta prisege: 

 

„Prisežem da ću prava i obveze vijećnika Gradskog vijeća obavljati savjesno i 

odgovorno, radi gospodarskog i socijalnog probitka Grada Samobora i Republike 

Hrvatske, da ću se u obavljanju dužnosti vijećnika pridržavati Ustava, zakona i Statuta 

Grada Samobora i da ću štiti ustavni poredak Republike Hrvatske.”  

 

IGOR RIZMANOVSKI  – proziva vijećnike koji jedan po jedan, izgovaraju prisežem 

i potpisuju tekst prisege ispred sebe. 

Tekst prisege prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD3.) 

ŽELJKO STANEC - Prelazimo na 3. točku dnevnog reda – Izbor Odbora za izbor i 

imenovanja. 

Sukladno članku 30. Statuta Grada Samobora i članku 6. Poslovnika Gradskog vijeća 

Grada Samobora, Gradsko vijeće bira Odbor za izbor i imenovanja na konstituirajućoj sjednici 

na prijedlog privremenog predsjednika ili najmanje 1/3 vijećnika. 

Odbor za izbor i imenovanja ima predsjednika i 4 člana. 

Molim ovlaštene predlagatelje da iznesu svoje prijedloge, za članove Odbora za izbor i 

imenovanja u pisanom obliku.  

 

Pristigla su nam dva prijedloga, jedan prijedlog od stranke Fokus i drugi prijedlog od 

liste HSS-a i SDP-a i nezavisne liste. 

Prvi prijedlog je stigao od stranke Fokus, pa ću pročitati tko se predlaže. 

Za predsjednika za Odbor za izbor i imenovanja predlaže se Goran Gorše, za članove 

Stjepan Razum, Marko Požgaj, Nika Fleiss i Željko Stanec. 

Na prijedlog HSS-a , SDP-a i nezavisne liste Irene Franceković za predsjednika Odbora 

za izbor i imenovanje predlaže se Sanja Horvat Iveković, za članove Davor Daničić, Đurđica 

Jančikić, Darko Lisec i Marija Lindić. 

Otvaram raspravu po navedenim prijedlozima. 

S obzirom da se nitko ne javlja za raspravu zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

prijedlog stranke Fokus da se u Odbor za izbor i imenovanja izaberu: 

1. Goran Gorše, predsjednik 

2. Stjepan Razum, član 

3. Marko Požgaj, član 

4. Nika Fleiss, članica 

5. Željko Stanec, član 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora s 8 „za“, 11 

„protiv“ i 2 „suzdržan“ nije prihvatilo prijedlog stranke Fokus, odnosno navedeni 

prijedlog nije dobio dovoljan broj glasova. 

 

Dajem drugi prijedlog na glasovanje ispred stanke HSS, SDP i nezavisne liste Irene 

Franceković da se u Odbor za izbor i imenovanja izaberu: 

1. Sanja Horvat Iveković, predsjednica 

2. Davor Daničić, član 

3. Đurđica Jančikić, članica 

4. Darko Lisec, član 

5. Marija Lindić, članica 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (11 

„za“ i 10 „suzdržan“) donijelo je sljedeći  

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

U Odbor za izbor i imenovanja Gradskog vijeća Grada Samobora, za mandatno 

razdoblje Gradskog vijeća izabrani su: 

 

1. Sanja Horvat Iveković, predsjednica 

2. Davor Daničić, član 
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3. Đurđica Jančikić, članica 

4. Darko Lisec, član 

5. Marija Lindić, članica 

 

II. 

 Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 

Grada Samobora. 

 

 

AD4.) 

 ŽELJKO STANEC - Prelazimo na 4. točku dnevnog reda - Izbor predsjednika i 

potpredsjednika Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 Sukladno članku 13. Poslovnika Gradskog vijeća predsjednik Gradskog vijeća bira se 

na konstituirajućoj sjednici većinom glasova svih vijećnika. Potpredsjednici Gradskog vijeća 

biraju se u pravilu na konstituirajućoj sjednici većinom glasova svih vijećnika. 

 

 Predlažem pauzu od 10 minuta da Odbor za izbor i imenovanja utvrdi prijedloge. 

 

 Privremeni predsjednik Gradskog vijeća daje kratku pauzu. 

 Nastavlja se s radom sjednice. 

 

 ŽELJKO STANEC - Pozivam predsjednicu Odbora za izbor i imenovanja gđu Sanju 

Horvat Iveković da iznese prijedlog. 

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Koristim priliku da svima izabranima čestitam i 

poželim uspješan rad u narednom mandatu. 

Evo, Odbor za izbor i imenovanja je u proteklih desetak minuta raspravio pristigle 

prijedloge, a došla su dva prijedloga. Jedan je od kandidacijske liste stranke Fokus potpisan od 

vijećnika s te kandidacijske liste i predložili su za predsjednika Gradskog vijeća gosp. Denisa 

Mecznera. 

Drugi prijedlog je od jedanaest vijećnika potpisan od stranke HSS, SDP i nezavisne 

liste Irene Franceković da se za predsjednicu Gradskog vijeća izabere Irena Franceković. 

Odbor za izbor i imenovanje jednoglasno (5 „za“) predlaže da se za predsjednicu 

Gradskog vijeća izabere gđa Irena Franceković. 

 

ŽELJKO STANEC – Znači, Odbor za izbor i imenovanje predlaže da se za 

predsjednicu Gradskog vijeća izabere Irena Franceković. 

Otvaram raspravu. 

Zaključujem raspravu i dajem na glasovanje da se za predsjednicu Gradskog vijeća 

izabere Irena Franceković. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (11 

„za“ i 10 „suzdržan“) donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Irena Franceković iz Samobora, Samoborskih bratovština 1, izabrana je za predsjednicu 

Gradskog vijeća Grada Samobora na mandat od četiri godine, počevši od dana konstituiranja 

Gradskog vijeća.  

 



8 

 

II. 

Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 

Grada Samobora. 

 

 

Čestitke novoizabranoj predsjednici Gradskog vijeća, te ju pozivam da zauzme svoje 

mjesto. 

 

 

ZAPISNIČARKA  PROČELNICA  PRIVREMENI PREDSJEDNIK 

Nada Gorišek   Valentina Horvat, dipl. iur.                 Željko Stanec 

  

  

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Zahvaljujem se gradskim vijećnicima i onima koji su bili 

„suzdržani“ i oni koji su bili za mene da potvrde moj izbor za predsjednicu Gradskog vijeća 

Grada Samobora u mandatnom razdoblju 2021. – 2025., ako će izdržati do 2025. Pozdravljam 

prvenstveno gradonačelnicu i ujedno joj ovim putem čestitam na izboru za gradonačelnicu, 

pozdravljam zamjenika gradonačelnice, jer svi vele zamjenik gradonačelnika, a imamo 

gradonačelnicu, pa molim da ispravite gramatiku. Zamjeniče gradonačelnice danas sam vas 

prvi puta upoznala. Pozdravljam pročelnike, pozdravljam kolege iz medija, posebno 

pozdravljam sve gradske vijećnike koji su danas prisegli da će časno obavljati dužnost u ove 

četiri godine.  

 Znam da je izazvalo čudo i buru način na koji sam ja predložena za predsjednicu 

Gradskog vijeća za vama možda neprirodni sporazum. Znači, ja sam ovdje predložena na 

osnovu sporazuma kojeg sam potpisala, s mojim do jučer ljutim neprijateljima, HSS-om i SDP-

om. Prije su mi bili neprijatelji a sada ćemo vidjeti kako ćemo odrediti strane, neće mi biti 

neprijatelji, jer nadam se da ćemo imati konstruktivnu raspravu, kakva je bila u zadnjih četiri 

godine i nadam se da će konstruktivan rasprava biti i sa svima članovima gradskog vijeća od 

strane Fokus i od strane HDZ-a u donošenju odluka koje će značiti boljitak za grad Samobor. 

Odlučila sam se na ovaj korak i doživjela sam mnoga mrziteljstva u ova zadnja dva dana, ali 

na to sam bila pripremljena. Mislim da mojim izborom dobivamo jednu vrlo pozitivnu stvar, 

bez obzira kako vam sada to izgleda, ali konačno ćemo moći govoriti o nekoj projektnoj 

suradnji. Ono što smo imali u prijašnjem sazivu kada u jednom loncu imate i gradonačelnika i 

Gradsko vijeća vi možete biti konstruktivno ne znam kako nadobudni, ali na kraju vaš prijedlog 

ne doživi odjek, a u ovom slučaju i s jedne i s druge strane, nadam se, da će se predlagati 

najbolji prijedlozi i da će najbolji prijedlozi na kraju doći na usvajanje na ovo Gradsko vijeće 

i da ćemo za grad Samobor izabrati najbolje projekte. Ja ću u tom smislu dati sve od sebe, da 

pomirim sada suprotstavljene strane na izborima i da za ovaj grad stvarno napravimo najbolje 

što možemo. 

 Hvala vam još jednom, mislim da bi morali nastaviti sa sjednicom. 

 

 VALENTINA HORVAT – Čestitke novoizabranoj predsjednici. Budući da ste izabrali 

predsjednicu Gradskog vijeća, Gradsko vijeće Grada Samobora smatra se konstituiranim. 

Dakle, želim novoizabranoj predsjednici puno uspjeha u radu te ju pozivam da dalje nastavi sa 

vođenjem ove sjednice 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Nastavljamo dalje s radom po 4. točki dnevnog reda - 

Izbor potpredsjednika Gradskog vijeća. 

Sukladno članku 13. Poslovnika, prijedlog svakog kandidata je pojedinačan. 
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Molim predsjednicu Odbora za izbor i imenovanja gđa Sanju Horvat Iveković da iznese 

prijedlog za potpredsjednika Gradskog vijeća. 

 

 

A) 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Koristim priliku da čestitam izabranoj predsjednici 

Gradskog vijeća u narednom mandatu i želim joj uspješan rad. Isto tako da konstruktivno 

raspravlja kao što je raspravljala u protekle četiri godine, gdje je, naravno, sa svojim 

raspravama uvijek poticala određene promjene. Kao što je i ona rekla na neki način bila je 

možda u oporbi, ali naravno da se njihov glas slušao i da se gledalo da se naravno ono što je 

konstruktivno i što vrijedi mijenjati na to se utjecalo. Naravno, nekima je možda sada to i 

smiješno, ali tako je to funkcioniralo. Vjerujem da ćete i u budućem periodu isto tako gđa 

Franceković, s obzirom da poznajete sustav, da poznajete sve što se donosilo u proteklom 

razdoblju, da znate projekte koji su započeti, koji se mogu isto tako nastaviti ili se ne moraju, 

naravno o tome će se odlučivati sukladno odlukama gradonačelnice, sukladno odlukama 

Gradskog vijeća i naravno financijskim mogućnostima koje proračun Grada Samobora ima. 

Svi mi želimo dobrobit gradu Samoboru, svi mi želimo dobro i zbog toga smo ovdje u 

Gradskom vijeću. Svi smo se zapravo na to odlučili jer smo željeli određene promjene 

oduvijek, kada ste živjeli kao učenik u osnovnoj školi koju ste pohađali već ste tada željeli 

određene promjene, pa u srednjoj školi tko je pohađao, možda u Samoboru, pa ako je netko 

išao u Zagreb već je osjećao određenu želju za određenim promjenama, isto tako ako je studirao 

u Zagrebu i svi oni koje rade i doprinose svome grad, a doprinose na taj način da pune proračun 

Grada Samobora. Svi želimo što više našem gradu i da opet bude najbolji i najuspješniji. Ja 

vjerujem da to svi zajednički možemo napraviti i da trebamo uprijeti sve snage i da ćemo to 

opet zajednički napraviti. Želimo da nemamo podjela, kao što kaže naša izabrana 

gradonačelnica, nego da zajednički pokušamo gledati kao što se kaže u onome što je najbolje 

za naš grad i što nas dalje može voditi u tome. Zahvaljujem se na ovome što ste saslušali. 

 Odbor za izbor i imenovanja se isto tako sastao i utvrdio da postoje dva prijedloga. 

Jedan prijedlog je od stranke Fokus, zbunila sam se iz razloga što je došao od stranke Fokus 

zajednički prijedlog na jednome mjestu, pa ću ja to odvojiti. Dakle, jedan je prijedlog da to 

bude Marko Matijaščić, potpisan od strane osam vijećnika od stranke Fokus. 

 Drugi je prijedlog za izbor potpredsjednika gosp. Miran Šoić, potpisan od strane 

jedanaest vijećnika. 

 Odbor za izbor i imenovanja utvrdio je da se za potpredsjednika Gradskog vijeća 

predlaže gosp. Miran Šoić. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Zahvaljujem se gđi Sanji Horvat Iveković na prijedlogu 

da se za potpredsjednika Gradskog vijeća izabere gosp. Miran Šoić. 

 Otvaram raspravu. 

 Zaključujem raspravu i dajem na glasanje prijedlog da se gosp. Miran Šoić izabere za 

potpredsjednika Gradskog vijeća. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (11 

„za“ i 10 „suzdržan“) donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Miran Šoić iz Samobora, Giznik 2, izabran je za potpredsjednika Gradskog vijeća Grada 

Samobora na mandat od četiri godine, počevši od dana konstituiranja Gradskog vijeća.  

II. 
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Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 

Grada Samobora. 

 

 

B) 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Molim predsjednicu Odbora za izbor i imenovanja gđu 

Sanju Horvat Iveković da iznese drugi prijedlog za potpredsjednika Gradskog vijeća. 

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – Na isti načina kao što sam rekla za prethodni 

prijedlog tako evo i sada, drugi je prijedlog od stranke Fokus da to bude gradska vijećnica gđa 

Irena Franceković, a drugi prijedlog je bio gosp. Ivan Horvat. 

 Potpisan od strane jedanaest vijećnika Odbor za izbor i imenovanja utvrdio je da za 

drugog potpredsjednika Gradskog vijeća predloži Ivana Horvata. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Hvala na prijedlogu. 

 Otvaram raspravu po prijedlogu da se gosp. Ivan Horvat izabere za potpredsjednika 

Gradskog vijeća. 

 

GORAN GORŠE – Imam jedno pitanje za sve ove komisije i odbore koji su izabrani 

i tijela, znači predsjednik Gradskog vijeća i potpredsjednici Gradskog vijeća, a zanima me 

samo da malo konstruktivno raspravimo. Da li mislite da je moralno s vaše strane da svih 

jedanaest, dakle vaša većina, da na niti jednu listu niste stavili nikoga iz oporbe? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Sukladno Poslovniku o radu Gradskog vijeća u članku 

13. kaže: „Jedan potpredsjednik bira se, u pravilu, iz reda predstavničke većine, a drugi iz reda 

predstavničke manjine na njihov prijedlog.“ U pravilu, ali ne mora biti pravilo. Do sada nije 

bio običaj da se to u pravilu koristilo, bar ne u mandatu u kojemu sam ja bila oporbeni vijećnik, 

pa na osnovu toga mi smo dali takav prijedlog. 

 

DENIS MECZNER – Zamolio bih predsjednicu Gradskog vijeća da odgovori na 

pitanje. Da li je to bilo moralno? Znači, ne tražimo argumentiranje i objašnjavanje pravnih 

normi, nego moje pitanje je o moralu kao i vijećnika Goršea, pa bih volio odgovor na to.  

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – O moralu bi se dalo raspraviti, naravno to nije pitanje za 

Gradsko vijeće, niti je regulirano Poslovnikom i Statutom, to je osobno pitanje za svakoga od 

nas. O moralo bi se ovih dana moglo jako puno raspravljati, naročito u svim objavama vaših 

članova na mrežama koji su o meni rekli sve moralno i nemoralno i u toku kampanje o onima 

nekima drugima koji su se isto tako moralno izražavali. Međutim, mislim da je ovaj prijedlog 

u skladu s Poslovnikom, a da li je moralan ili nije to ćemo ostaviti svakome od vas da o tome 

sudi i naravno priča po kavama, možda i po facebooku. 

 

DENIS MECZNER – Zamolio bih da se objasni na koji način se misli programska 

suradnja raditi na način da samo jedna struja bira sve kandidate u odbore i predsjednika i 

potpredsjednike Gradskog vijeća. Molio bih predsjednicu da nam i to objasni, a rekli ste 

ujediniti cijelo Gradsko vijeće? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Moj odgovor je sljedeći, odbori Gradskog vijeća će se 

imenovati na sljedećoj sjednici Gradskog vijeća, jer za danas nismo pripremili niti mi, niti vi 

tako nešto i sukladno broju ostvarenih mandata napraviti će se raspored sudjelovanja u 
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odborima i naravno da će i jedna i drugu i treća strana, ili koliko nas već ima, četiri, svaki će 

dobiti sukladno izbornim rezultatima mjesto u gradskim odborima. 

Ima li još kakvih pitanja? Nema, hvala vam lijepa. 

Dajem na glasovanje prijedlog Odbora za izbor i imenovanja da se za drugog 

potpredsjednika Gradskog vijeća izabere gosp. Ivan Horvat. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (11 

„za“ i 10 „suzdržan“) donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Ivan Horvat iz Bregane, Grdanjci 67A, izabran je za potpredsjednika Gradskog vijeća 

Grada Samobora na mandat od četiri godine, počevši od dana konstituiranja Gradskog vijeća.  

 

II. 

Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 

Grada Samobora. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Čestitam novoizabranim potpredsjednicima i pozivam ih 

da dođu sjesti ovdje za stol. 

Daje pauzu od desetak minuta, jer moram se konzultirati s gradonačelnicom za točke 

dnevnog reda koje bi eventualno u nastavku ove sjednice obradili. Mislim da je sada došlo 

vrijeme da bez nas dvije ne možemo raspraviti te točke, pa se nakon deset minuta vidimo 

ponovno. 

 

Predsjednica Gradskog vijeća daje pauzu od desetak minuta. 

Nastavljamo s radom sjednice. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Sukladno članku 15. Poslovnika Gradskog vijeća, 

predlažem dopunu dnevnog reda konstituirajuće sjednice sa sljedećim točkama: 

5. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2020. godinu 

6. Prijedlog odluke o porezima Grada Samobora 

7. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu  

    Samoboru za 2020. godinu 

8. Izvješće o izvršenju Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa  

    građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2020. godinu 

9. Prijedlog zaključka o izboru Odbora za statutarno - pravna pitanja 

10. Prijedlog zaključka o izboru Odbora za dodjelu nagrada i priznanja Grada 

      Samobora 

11. Ostale informacije  

 

Stavljam na glasovanje dopunu dnevnog reda? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 

„za“ i 4 „suzdržan“) usvojilo sljedeću 

 

DOPUNU DNEVNOG REDA 

 

5. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2020. godinu 

6. Prijedlog odluke o porezima Grada Samobora 

7. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu  
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    Samoboru za 2020. godinu 

8. Izvješće o izvršenju Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa  

    građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2020. godinu 

9. Prijedlog zaključka o izboru Odbora za statutarno - pravna pitanja 

10. Prijedlog zaključka o izboru Odbora za dodjelu nagrada i priznanja Grada 

      Samobora 

11. Ostale informacije  

 

 

Prelazimo na rad po dopunjenom Dnevnom redu.  

 

 

AD5.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Prelazimo na 5. točku dnevnog reda - Godišnji izvještaj o 

izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2020. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 ŽELJKO RADOVANIĆ – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 

su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Otvaram raspravu. 

Ima li tko kakvo pitanje ili napomenu? Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na 

glasovanje Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2020. godinu. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (11 

„za“ i 10 „suzdržan“) donijelo je sljedeći 

 

GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA 

 

Grada Samobora za 2020. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

 

AD6.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Prelazimo na 6. točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o 

porezima Grada Samobora. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 

su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Otvaram raspravu. 

Ima li netko pitanje ili prijedlog? Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na 

glasovanje Prijedlog odluke o porezima Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (19 

„za“ i 2 „suzdržan“) donijelo je sljedeću 
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ODLUKU 

 

o porezima Grada Samobora u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o porezima prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD7.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Prelazimo na 7. točku dnevnog reda – Izvješće o izvršenju 

Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2020. godinu. 

Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti 

da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 ZVONKO ŽUPANČIĆ – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o 

izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2020. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (11 

„za“ i 10 „suzdržan“) donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

1. Prihvaća se Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture u 

Gradu Samoboru za 2020. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Tekst Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture prilaže se 

ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD8.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Prelazimo na 8. točku dnevnog reda – Izvješće o izvršenju 

Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa građenja komunalne infrastrukture u 

Gradu Samoboru za 2020. godinu. 

Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti 

da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

ZVONKO ŽUPANČIĆ – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Otvaram raspravu. 

Ima li tko kakvih pitanja? Znači ne zanima vas 2020. godina, super. 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o izvršenju Plana 

gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2020. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (11 

„za“ i 10 „suzdržan“) donijelo je sljedeći 
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ZAKLJUČAK 

 

1. Prihvaća se Izvješće o izvršenju Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i 

Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2020. godinu u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Tekst Izvješća o izvršenju Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa 

građenja komunalne infrastrukture prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Sada smo došli do točke 9. i 10. u kojima moramo 

odabrati članove dva odbora pa vas molim za deset minuta pauze.  

Molim gđu Sanju Horvat Iveković da se kao predsjednica Odbora za izbor i imenovanja 

konzultira s kolegama iz stranke Fokus i kolegama iz HDZ-a o popuni mjesta onih članova 

Odbora koji se trebaju dati vama kao strankama koje sudjelujete u radu Gradskog vijeća. Evo, 

došli smo do ove točke, pa gosp. Meczner, mislim da ste vi taj, a ne znam tko je ispred HDZ-

a, pa vas molim da u tih deset minuta dogovorite ta imena da možemo obaviti glasanje.  

 

 

Predsjednica Gradskog vijeća Grada Samobora daje pauzu od deset minuta. 

Nastavlja se s radom sjednice. 

 

 

AD9.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Prelazimo na 9. točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka 

o izboru Odbora za statutarno - pravna pitanja. 

Molim Valentinu Horvat, pročelnicu Upravnog odjela za opće, pravne i tehničke 

poslove da da uvodno obrazloženje i iznese prijedlog Odbora za izbor i imenovanja. 

 

 VALENTINA HORVAT – Dakle, kao administrativno tehnička služba obrazlažem 

sljedeći prijedlog za Odbor za statutarno – pravna pitanja. To je radno tijelo Gradskog vijeća, 

djelokrug odbora određen je i odredbama članka 40. Statuta Grada Samobora, te odredbama 

članka 49. Poslovnika Gradskog vijeća. 

 Ukratko Odbor za statutarno – pravna pitanje razmatra opća pitanja važna za razvoj 

lokalne samouprave i ustrojstvo Grada, utvrđuje prijedlog Statuta i Poslovnika, razmatra 

inicijative, mišljenja i primjedbe statutarne i poslovničke naravi, daje mišljenje glede primjene 

statutarnih i poslovničkih odredaba, razmatra prijedloge odluka i drugih općih akata što ih 

donosi Gradsko vijeća, te niz drugih poslova koji su određeni samim Statutom i Poslovnikom. 

 Predlagatelj članova Odbora je Odbor za izbor i imenovanja. 

 Nakon pauze dobili smo sljedeći prijedlog: 

1. Žarko Adamek, za predsjednika 

2. Krešo Sokolović, za člana 

3. Tomislav Šapić, za člana 

4. Denis Meczner, za člana 

5. Matija Hržić, za člana 

O tom prijedlogu pozivam vas da raspravite te ga prihvatite. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Otvaram raspravu. 

Da li ima netko kakvo pitanje ili prijedlog? Ako nema, zaključujem raspravu i dajem 

na glasovanje Prijedlog zaključka o izboru Odbora za statutarno-pravna pitanja. 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je  (21 

„za“) donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

O IZBORU ODBORA ZA STATUTARNO - PRAVNA PITANJA 

 

I. 

 U Odbor za statutarno - pravna pitanja Gradskog vijeća Grada Samobora, za mandatno 

razdoblje Gradskog vijeća izabrani su:  

1. Žarko Adamek, Stjepana Oreškovića 2, Samobor, za predsjednika 

2. Krešo Sokolović, Ivana Mažuranića 76, Samobor, za člana  

3. Tomislav Šapić, Vladimira Nazora 1, Bregana, za člana 

4. Denis Meczner, Ulica 9. svibnja 8, Samobor, za člana 

5. Matija Hržić, Hercegovačka 11, Samobor, za člana 

 

II. 

 Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 

Grada Samobora. 

 

 

AD10.) 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Prelazimo na 10. točku dnevnog reda – Prijedlog 

zaključka o izboru Odbora za dodjelu nagrada i priznanja. 

Molim Valentinu Horvat, pročelnicu Upravnog odjela za opće, pravne i tehničke 

poslove da da uvodno obrazloženje i iznese prijedlog Odbora za izbor i imenovanja. 

 

 VALENTINA HORVAT – Odbor za dodjelu nagrada i priznanja propisan je 

posebnom odlukom ovog Gradskog vijeća, a to je Odluka o javnim priznanjima. On djeluje 

kao povremeno radno tijelo i to znate da je njegova svrha da se odluči koji su to građani grada 

Samobora zaslužni za primitak nagrada koje će dodijeliti ovo Gradsko vijeće na svojoj svečanoj 

sjednici. 

 Što se tiče prijedloga Odbora za izbor i imenovanja za sastav tog odbora je sljedeći: 

1. Irena Franceković, za predsjednicu 

2. Miran Šoić, za člana 

3. Ivan Horvat, za člana 

4. Robert Škiljan, za član 

5. Irena Kapor, za članicu 

6. Tatijana Lenard, za članicu 

7. Nika Fleiss, za članicu 

Još moram napomenuti da predsjednica Gradskog vijeća je po svojoj funkciji 

predsjednica tog Odbora, a potpredsjednici Gradskog vijeća su članovi Odbora. 

Pozivam vas da ovaj prijedlog raspravite i o njemu donesete odluku. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Otvaram raspravu po ovoj točki. 

Da li ima netko nekakvo pitanje ili prijedlog? Ako nema, zaključujem raspravu i dajem 

na glasovanje Prijedlog zaključka o izboru Odbora za dodjelu nagrada i priznanja. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je  (21 

„za“) donijelo je sljedeći 
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ZAKLJUČAK 

O IZBORU ODBORA ZA DODJELU NAGRADA I PRIZNANJA 

 

I. 

 U Odbor za dodjelu nagrada i priznanja Gradskog vijeća Grada Samobora, za mandatno 

razdoblje Gradskog vijeća izabrani su:  

1. Irena Franceković, Samoborskih bratovština 1, Samobor, za predsjednicu 

2. Miran Šoić, Giznik 2, Samobor, za člana 

3. Ivan Horvat, Grdanjci 67A, Bregana, za člana 

4. Robert Škiljan, Svetonedeljska 4, Samobor, za člana 

5. Irena Kapor, Dubrava Samoborska 23, Samobor, za članicu 

6. Tatijana Lenart, Ulica Josipa Jelačića 155, Samobor, za članicu 

7. Nika Fleiss, Ivana Perkovca 30, Samobor, za članicu 

 

II. 

 Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 

Grada Samobora. 

 

 

AD11.) 

 IRENA FRANCEKOVIĆ - Prelazimo na 11. točku dnevnog reda – Ostale 

informacije. 

Sukladno Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora pod ovom točkom u vremenu 

do 30 minuta gradski vijećnici, predsjednik Gradskog vijeća, gradonačelnica, zamjenik 

gradonačelnice i pročelnici mogu dati informacije od interesa za Grad Samobor, a vezano za 

djelokrug rada Gradskog vijeća, s time da izlaganje po izvjestitelju ne traje dulje od 10 minuta. 

O danim informacijama ne vodi se rasprava već se primaju na znanje. Svaka sjednica Gradskog 

vijeća završit će ovom točkom i svatko tko želi, moći će nešto kratko reći. 

 

Pozivam gradonačelnicu Grada Samobora da nam se obrati s nekoliko riječi. 

 

 Evo, dok čekamo gradonačelnicu da li netko želi raspravljati po ovoj točki, odnosno 

dati svoj prijedlog, primjedbu i ostalo. Ne, znači čekat ćemo.  

Evo, stiže nam gradonačelnica pa ju molim da nam se obrati s nekoliko riječi. 

 

 PETRA ŠKROBOT – Prije svega isprike, mediji su čekali, pa zato kasnim ovdje. 

 Poštovani vijećnici, poštovana predsjednice Gradskog vijeća, čestitam svima na izboru 

i potpredsjednicima također. Veselim se budućoj suradnji, kao što je gđa Sanja Horvat Iveković 

istaknula, nadam se jednoj pozitivnoj suradnji u ovom Gradskom vijeću. Mi, kao stranka 

Fokus, i moji vijećnici, i moj tim ljudi, to je pokazao kroz cijelu kampanju i kroz cijeli ovaj 

proces današnje konstituirajuće sjednice da želimo takvu suradnju, jer smo u sve odbore, 

odnosno povjerenstva stavili nekoga od konkurenata, što se s njihove strane nije dogodilo, ali 

vidjet ćemo u narednom periodu hoće li doći do tih promjena koje su ovdje bile isticane. Isto 

tako gđa Irena Franceković je rekla da očekuje jednu konstruktivnu suradnju, vjerujem da će 

vrijeme pokazati hoće li to biti tako. Ja kao gradonačelnica i moji vijećnici ostali smo dosljedni 

cijelo ovo vrijeme, svima smo to pokazali, možemo uzdignute glave hodati Samoborom i 

razgovarati sa svima, svakome pogledati u oči. Nadam se, ne znam, pitam se, mogu li svi drugi 

to napraviti, ali opet kažem vrijeme će pokazati svoje kako će funkcionirati ovo Gradsko vijeće. 

Meni kao gradonačelnici biti će vjerojatno teško, i svi već o tome pričaju, da će mi se 

zagorčavati život gdje će god moći, ali nadu mi daje, evo, današnji govor gđe Sanje Horvat 
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Iveković i gđe Irene Franceković, da to neće biti u tom smjeru, ali opet kažem vrijeme će 

pokazati. Veselim se ovom sazivu Gradskog vijeća, gdje će stranka Fokus biti konstruktivni, a 

ne rušilački faktor. Konstruktivno ćemo kritizirati i doprinositi ovom radu Vijeća, očekujem to 

i od ostalih vijećnika, pa vjerujem kako smo svi kroz kampanju govorili da želimo dobrobit i 

boljitak Samoboru, da ćemo to i ostvariti. Vrijeme će, opet kažem, pokazati. Na našim 

vijećnicima isto je velika odgovornost, ne samo na meni kao gradonačelnici, i mogu samo reći 

da se veselim budućoj suradnji s ovim sazivom Gradskog vijeća. Hvala vam. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Tko se dalje javlja za riječ? Molim vas da svi vijećnici, 

makar Niku Fleiss svi poznaju, kada dođu za govornicu da se predstave. Evo, neke od kolega 

iz Fokusa niti ja ne poznajem, pa bi bilo lijepo kada prvi puta dođete da se predstavite, jer i 

novinari su nas to zamolili tako da znaju točno što je tko govorio. 

 

 NIKA FLEISS – Ja sam se svakako i mislila predstaviti, jer ne mislim i ne očekujem 

da me svatko poznaje, jer sam isto dosta stara i mijenjam se.  

 Moje ime je Nika Fleiss, ja sam plava pa nemam to u glavi pa moram pročitati, čisto 

jedno malo štivo jednog mudrog čovjeka vizionara. 

 „O ta uska varoš, o ti uski ljudi, o taj puk što svakim danom već i slijepac biva, o te 

šuplje glave, o te šuplje grudi, pa ta svakidašnja glupa perspektiva. Čemu iskren razum koji 

zdravo sudi, čemu polet duše i srce koje sniva, čemu žar, slobodu i pravdu kada žudi, usred 

kukavica čemu krijepost diva. Među narodima mi Samoborci sada jesmo zadnji robovi bez 

vlasti, osuđeni pasti i propasti bez časti. Domovino moja ili grade moj, tvoje sunce pada, ni 

umrijeti za te Samoborec snage nema, dok nam stranac majko tihu propast sprema.“ Rekao je 

davno 1909. godine Antun Gustav Matoš, još uvijek aktualna. Tko se prepoznao, u redu je. 

Hvala svima i čestitke.  

 

 MARTIN KOMES – Ja sam Martin Komes. Nikada nisam imao priliku pričati pred 

ljudima u Gradskom vijeću, pa čisto da me malo bolje upoznate, da spojite lice s imenom i 

prezimenom. Htio bih ovu priliku, eto, iskoristiti prvenstveno da pozdravim našu 

gradonačelnicu Petru Škrobot, dogradonačelnika Petra Burića i sve svoje, prvo ću svoje 

nemojte mi zamjeriti, kolege iz najjače stranke u Samoboru, stranke Fokus, pozdraviti svoje 

vijećnike prijatelje i pozdravljam sve vas kako kaže naša predsjednica posvađanu stranu, ali ja 

to tako ne razmišljam i pozdravljam sve pročelnike u Gradu Samoboru i medije. 

Jedna stvar mi je eto vrlo draga, moram to priznati, možda se neki sa mnom neće složiti, ali 

drago mi je što izabrali gđu Irenu Franceković za našu predsjednicu Gradskog vijeća, jer to je 

jedna časna funkcija, to je jedna funkcija koje će moći pomiriti te naše dvije posvađane strane, 

i drago mi je što je ona ovdje jer se ona uvijek borila za boljitak Samobora. Čestitam izabranoj 

većini danas, eto, danas ste pokazali da mislite samo na boljitak grada Samobora i da očekujete 

suradnju. Pošto ste danas to dokazali, evo, ja se veselim budućoj vašoj suradnji. Između ostalog 

danas je najvažnije da svatko od nas može izaći iz ove prostorije van uzdignutog čela i pogledati 

sve građane i sve birače u oči i zahvaliti ime se na potpori. Još jednom, čestitam svima i nadam 

se ugodnoj suradnji. Hvala lijepa. 

 

 MATIJA HRŽIĆ – Poštovanje svima, poštovana gradonačelnice, zamjeniče 

gradonačelnice, poštovana predsjednice Gradskog vijeća, moje ime je Matija Hržić, vjerujem 

da me većina i znate, ako ne s onih letaka na kojima sam loše ispao. 

 S obzirom da se cijelo vrijeme i jedna i druga i treća strana kunemo u projektnu 

suradnju, zanima me što je s političkim odlukama. Konkretno, hoće li predsjednica Gradskog 

vijeća kada dođu na temu političke odluke poput preustroja upravnih odjela Grada dati potporu 

tome? 
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 Druga stvar, smatra li predsjednica Gradskog vijeća, da bi gradonačelnica trebala imati 

ljude od povjerenja kao svoje desne ruke? Apsurdno mi je da netko tko se zalaže da se pomire 

dvije strane podrži da dva potpredsjednika Gradskog vijeća budu iz jedne koalicije. Evo, toliko 

od mene, pa bih molio ako mi možete odgovoriti na ta pitanja.  

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Ovdje sam prozvana makar ovdje nije predviđena 

rasprava, pa sada ako mi vijećnici dozvole mogu odgovoriti ako ne neću. 

 Evo, zahvaljujem se potaknuo me gosp. Hržić s ovim svojim pitanjima da se i ja javim 

za ovu konačnu riječ na ovom Gradskom vijeću. Da, ja stojim na raspolaganju gđi Petri Škrobot 

i dat ću joj punu potporu u promjeni organizacijske strukture gradske uprave. Mislim da je to 

bilo i u planu moje opcije s kojom smo izašli na izbore i mislim da tu ne bih trebalo biti 

prijepora niti s jedne strane. Samo želim ispraviti jednu stvar, ovdje ja nisam u koaliciji s HSS-

om i SDP-om, mi smo samo sklopili suradnju o osnivanju današnjeg Gradskog vijeća i većine 

u Gradskom vijeću da bi se Gradsko vijeće moglo konstituirati, jer u protivnom s obzirom na 

neke koji su bili suzdržani u glasanju za konstituiranje većine imali smo osjećaj da bi danas 

ostali bez konstituiranja Gradskog vijeća, pa vas molim lijepo da ne brkate pojmove između 

koalicije i suradnje. Hvala lijepo. 

 

 ŽELJKO STANEC – Nisam imao čak niti namjeru da se javljam, ali ipak mi je u 

međuvremenu došla neka potreba da se javim. Prije svega moram čestitati Petra vama na 

izvrsnom rezultatu na dobivanju izbora za izvršnu vlast, a također i stranki Fokus na dobrom 

rezultatu. Nemojte misliti da je ovo sve farsa, lijepo je gđa Petra rekla i zalagala se u toj cijeloj 

kampanji o nekoj suradnji. Stvarno vrijeme će pokazati svoje da ovo Gradsko vijeće stvarno 

misli napraviti nešto dobro za Samobor. Poštovana predsjednica Gradskog vijeća i ja maloprije 

smo razgovarali o tome zašto ne nešto podržati, to će vrijeme pokazati. Nije ovo prijevara, 

nismo željeli, nismo htjeli, da ovaj grad ide u neke nove izbore. Jednostavno radi neke 

financijske uštede, nije lijepo da se netko smije, pa vas molim poštovani gospodine vijećniče 

imajte bar malo kulture, ako čovjek nešto priča ozbiljno mislim da ga treba ozbiljnije shvaćati. 

Također, moram čestitati novoizabranoj predsjednici Gradskog vijeća gđi Ireni Franceković. 

Mogu ju sada prozivati preko društvenih mreža, prodaja, ovo, ono, nije prodaja, ovo je voljenje 

i ljubav prema Samoboru, a to će vrijeme pokazati i to ćemo mi svi zajedno pokazati. Hvala 

vam lijepa. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Da li se još netko javlja za riječ? 

 

 DENIS MECZNER – Najprije isprika na nepredstavljanju prvi puta, prvi puta smo u 

Gradskom vijeću, drugačija su neka pravila nego u sudnici, tako da moje isprike na propustu. 

 Moje ime je Denis Meczner, odvjetnik sam u Samoboru i član stranke Fokus. Ispred 

stranke Fokus danas bih pročitao jedan dio Zapisnika sa sjednice Gradskog vijeća koja je 

održana 12.12.2019. godine, gdje danas novoizabrana predsjednica gđa Irena Franceković na 

pitanje o proračunu istaknula sljedeće: 

„Ja bih se samo kratko osvrnula na ovogodišnji prijedlog proračuna, s obzirom da me 

prozivate tu oko financiranja putem kredita i svega ostaloga pa upravo o tome želim nešto reći. 

Znači, mi smo očito kratki po prihodima da bismo uopće bilo što mogli financirati moramo se 

zadužiti da bi financirali i asfaltiranje ulica, a kamo li tek eventualno izgradnju nekog kulturnog 

doma ili nekog značajnijeg objekta u Samoboru. Predlažem da umjesto razmišljanja o 

kreditnim zaduživanjima Grad Samobor skupi sve pametne glave koje u ovom gradu žive, ne 

smatram sebe u tom smislu adekvatnom, ali postoje mnogo mladih ljudi koji se bave 

savjetovanjima u poslovima s Europskim fondovima, sakupite sve te ljude koji žive ovdje i 
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krenimo intenzivno tražiti novac iz EU fondova, jer očito to je način na koji možemo razviti 

ovaj grad.“ 

Iako se predsjednica gđa Irena Franceković ne mora o tome izjasniti pitanje ispred 

stranke Fokus je: Kako opravdavate činjenicu da ste danas podržali Izvješće o proračunu koje 

je bilo u potpunosti dijametralno suprotno o ovome što ste rekli? Da li smatrate nas iz Fokusa 

tim pametnim glavama koji znaju financirati i skupiti glave kako izvući sredstva iz EU fondova 

ili vam je draža dosadašnja garnitura s kojima ste puno duže surađivali, a nas niti ne poznajete? 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Evo, gosp. Meczner vi ste odvjetnik, pravnik, pa vi znate 

kada vaša gradonačelnica postavi neki prijedlog na Gradsko vijeće, kao što je danas bilo 

Izvršenje proračuna za 2020. godinu, kao zakonsku obvezu pri donošenju završnog računa za 

prošlu godinu Gradsko vijeće je danas moglo ne izglasati taj dokument i onda bi vaša 

gradonačelnica i naša gradonačelnica bila u problemu. Zato s obzirom da smo vidjeli da vi ne 

dižete ruke bilo je u redu da mi dignemo ruke i da izglasamo ono što je ona predložila. Možda 

nismo u pravu, ali eto gđa gradonačelnica, odnosno predstavnik Grada Samobora danas na 

sjednici nije nas upozorio da to može ili se ne mora danas donijeti. 

 Na ovo pitanje i na moj citat, ja se duboko nadam da u izvršnoj vlasti i u ekipi Fokus 

stvarno ima ljudi koji će donijeti EU fondove u ovaj Grad, jer na žalost ovih zadnjih dvanaest 

godina toga nije bilo i duboko se nada da ste vi gosp. Meczner s vašom ekipom i gđa Škrobot 

u stanju to napraviti. 

 

 PETRA ŠKROBOT – Samo bih htjela reći da je ovaj Izvještaj bilo moguće donijeti 

na posljednjoj sjednici Gradskog vijeća, sada već bivšeg Gradskog vijeća. Tako da smo mi 

zapravo dovedeni pred gotov čin i zbog toga smo bili suzdržani. To se moglo i prije napraviti 

ali dočekalo je nas. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Dobro, ali bez obzira na to danas se moralo donijeti. 

Nadam se da ubuduće neće biti takvih zbunjujućih situacija. 

 

 IVAN HORVAT – Poštovana gradonačelnice, poštovani zamjeniče, bez ikakve zlobe 

to govorim, poštovani naši vijećnici iz Fokus, jer ste od sada naši u Vijeću, poštovani naši 

vijećnici iz HDZ-a i poštovani naši vijećnici iz HSS-a i SDP-a. Molim vas da pokušamo tako 

razmišljati, bit će vremena za političke borbe, za pridobivanje naklonosti građana, ali nemojte 

da to bude nekakvim floskulama. Danas je malo krivo krenulo, vidim oko izbora predsjednice 

Gradskog vijeća. Ja sam najstarija osoba u ovoj prostoriji, četiri godine sam sjedio s gđom 

Franceković i u Međustranačkom vijeću sam s njom sjedio, nisam je smatrao neprijateljem, 

govorila je svoj stav, kako smo taj stav glasali to je pitanje političke moći, među strankama. 

Nemojmo se smatrati neprijateljima, stavimo glave zajedno, ja ću prvenstveno razmišljati o 

svojim Grdanjcima i o svom Samoboru, tako razmišljajmo. Ako bude pametnih prijedloga, pa 

tko sam ja da neću glasati za takav pametni prijedlog, vidjet ćemo kako će se situacija 

nastavljati. Malo smo krivo krenuli pa ne bih volio da ova sjednica završi na taj način da sada 

jedni druge promatramo kao neke neprijatelje, mi smo Gradsko vijeće i imamo svoju 

predsjednicu, poštujemo našu gradonačelnicu i na taj način razmišljamo. Puno hvala. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Da li se još netko javlja za riječ? 

 Pozivam gđu Valentinu Horvat da kaže par riječi. 

 

 VALENTINA HORVAT -  Evo, na kraju samo tehničke upute. 

Pozivam vijećnike, ukoliko još nisu, da potpišu prisegu, te da istu vrate nama na stol. 
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Također, pozivam vijećnike da predaju upitnike koje su dobili, ako kojim slučajem niste 

donijeli onda vas pozivam da tijekom sljedećeg tjedna dostavite to u Urudžbeni zapisnik. 

 

Obavještavamo vas da ćete sve materijale za naredne sjednice Gradskog vijeća dobivati 

na svoje e-mail adrese, zato nam je važan vaš upitnik da znamo na koju e-mail adresu da 

dostavljamo materijale. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a dnevni red 

današnje sjednice je iscrpljen, zaključujem konstituirajuću sjednicu Gradskog vijeća Grada 

Samobora. 

 

Za sljedeću sjednicu ne znam kada će biti, jer nije mi predložen datum kada će biti, pa 

kada se dogovorimo s gđom Škrobot onda ćemo vas obavijestiti putem e-maila. 

 

 

Dovršeno u 16.05 sati. 

 

 

ZAPISNIČARKA  PROČELNICA           PREDSJEDNICA 

 

Nada Gorišek Valentina Horvat, dipl. iur.  Irena Franceković, mag. oec. 


